
Protokół Nr XL/21 

z sesji Rady Miejskiej w Radkowie 

z dnia 30 kwietnia 2021 roku 

 
 

Otwarcie obrad - godz. 15.14 

Zamknięcie obrad - godz. 18.21 

 

Ad. 1 
Obrady XL sesji Rady Miejskiej w Radkowie otworzył Przewodniczący RM witając osoby 
uczestniczące w sesji oraz poinformował, że na podstawie art. 15zzx ust. 1 i 2 ustawy z dnia 
2 marca 2020 roku o szczególnych rozwiązaniach związanych z zapobieganiem, 
przeciwdziałaniem i zwalczaniem COVID-19, innych chorób zakaźnych oraz wywoływanych 
nimi sytuacji kryzysowych powiedzenie odbywa się w trybie zdalnym, poprzez 
wideokonferencję w aplikacji Skype. 
 
Ad. 2  
Przewodniczący RM stwierdził, że obrady są prawomocne - w sesji zdalnie uczestniczy 15 
radnych. 
Ponadto w sesji zdalnie uczestniczyli także wszyscy sołtysi reprezentujący poszczególne 
miejscowości gminy. 
 
Ad. 3 
Przewodniczący RM - stwierdził, że sesja zwołana została zgodnie z zasadami określonymi 
w Statucie Gminy, w związku z czym stwierdził prawidłowość jej zwołania. 
 
Ad. 4 
Przewodniczący RM - przedstawił porządek obrad sesji w dniu 30 kwietnia 2021 r. 
 
 

1. Otwarcie sesji. 
2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 
3. Stwierdzenie prawidłowości zwołania sesji. 
4. Przedstawienie porządku obrad i wprowadzenie ewentualnych zmian. 
5. Wypowiedzenie się oraz zgłaszanie uwag przez radnych do treści protokołu z 

sesji z dnia 31 marca 2021 r. 
6. Wypowiedzenie się oraz zgłaszanie uwag przez radnych do treści protokołu z 

sesji nadzwyczajnej z dnia 13 kwietnia 2021 r. 
7. Sytuacja na rynku pracy i stan bezrobocia w gminie w odniesieniu do Powiatu 

Kłodzkiego w roku 2020. 
8. Ocena stanu bezpieczeństwa i porządku publicznego w gminie za rok 2020. 
9. Sprawozdanie finansowe z realizacji zadań oświatowych za poprzedni rok 

budżetowy. 
10. Sprawozdanie finansowe z działalności Gminnego Centrum Kultury, Sportu i 

Turystyki  
w Radkowie za poprzedni rok budżetowy. 

11. Sprawozdanie z prac Burmistrza w okresie międzysesyjnym. 
12. Podjęcie uchwał w sprawie: 
a) o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia zmiany studium uwarunkowań i 

kierunków zagospodarowania przestrzennego miasta i gminy Radków  
         – DRUK NR 1 

b) uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla obrębu 
Wambierzyce oraz Raszków      – DRUK NR 2 



c) wyrażenia zgody na nieodpłatne przekazanie na rzecz Gminnego Centrum 
Kultury, Sportu i Turystyki w Radkowie nieruchomości z gminnego zasobu 
nieruchomości        – DRUK NR 3 

d) nadania nazwy ulicy       – DRUK NR 4 
e) zasad wynajmowania lokali wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu 

Gminy Radków        – DRUK NR 5 
f) określenia wzoru wniosku o przyznanie dodatku mieszkaniowego oraz wzoru 

deklaracji o dochodach gospodarstwa domowego   – DRUK NR 6 
g) rozpatrzenia petycji z dnia 19 lutego 2021 roku   – DRUK NR 7 
h) pozostawienia bez rozpatrzenia petycji złożonej przez panią Teresę Garland  

w sprawie poparcia Rządu Tymczasowej Rady Stanu Narodu Polskiego  
         – DRUK NR 8 

i) o zmianie uchwały w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 
Radków         – DRUK NR 9 

j) zmian w budżecie Gminy Radków na 2021 rok   – DRUK NR 10 
13. Sprawy różne. 
14. Zamknięcie sesji. 

        
Przewodniczący RM - zapytał, czy ktoś chciałby zgłosić wniosek w sprawie zmiany 
przedstawionego porządku obrad (porządek obrad stanowi załącznik do protokołu). 
 
Burmistrz wniósł o wprowadzenie do porządku obrad następujących zmian dotyczących 
pkt 12: 
- dodać lit. k - projektu uchwały w sprawie zasad i trybu udzielania dotacji celowej na zadania 
służące ochronie powietrza polegające na wymianie źródła ciepła na korzystniejsze z punktu 
widzenia kryterium sprawności energetycznej oraz kryterium ekologicznego, jako DRUK NR 
11 
oraz 
dodać lit. l - projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Miejsko- 
Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na rok 
2021 oraz Miejsko- Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii na rok 2021, jako 
DRUK NR 12 
 
Przewodniczący RM - stwierdził kworum i zarządził głosowanie nad wnioskiem o zmianę 

porządku obrad zgłoszonym przez Burmistrza. 

Przystąpiono do głosowania: 

Głosowało 15 radnych:  za - 15  przeciw - 0   wstrzymało się – 0. 

Przewodniczący RM stwierdził, że w wyniku głosowania porządek obraz został zmieniony. 

Wykaz imiennych głosowań stanowi załącznik do protokołu. 
 
Ad. 5 
Przewodniczący RM - poinformował, że protokół z sesji Rady Miejskiej w Radkowie z dnia 31 
marca 2021 r. był wyłożony do wglądu w Biurze Rady Miejskiej w Radkowie oraz 
zamieszczony został w Biuletynie Informacji Publicznej Urzędu Miasta i Gminy w Radkowie.  
Przewodniczący RM zapytał, czy radni mają uwagi do protokołu z sesji z dn. 31 marca 2021 
r. 
 
Nie wniesiono uwag do w/w protokołu. 
 
 
 



Ad. 6 
Przewodniczący RM - poinformował, że protokół z nadzwyczajnej sesji Rady Miejskiej w 
Radkowie z dnia 13 kwietnia 2021 r. był wyłożony do wglądu w Biurze Rady Miejskiej w 
Radkowie oraz zamieszczony został w Biuletynie Informacji Publicznej Urzędu Miasta i 
Gminy w Radkowie.  
Przewodniczący RM zapytał, czy radni mają uwagi do protokołu z sesji nadzwyczajnej z dn. 
13 kwietnia 2021 r. 
 
Nie wniesiono uwag do w/w protokołu. 
 
Ad. 7, 8 
Przewodniczący RM – poinformował, że informacje nt. sytuacji na rynku pracy i stanu 
bezrobocia w gminie w odniesieniu do Powiatu Kłodzkiego w roku 2020, a także ocena stanu 
bezpieczeństwa i porządku publicznego w gminie za rok 2020 podlegały omówieniu na 
wspólnym posiedzeniu Komisji w dniu 26 kwietnia br. Do udziału w sesji nie zgłosił się żaden 
z przedstawicieli instytucji składających sprawozdanie (informacje stanowią załączniki do 
protokołu) 
 
 
Ad. 9 
Burmistrz - złożył sprawozdanie finansowe z realizacji zadań oświatowych za poprzedni rok 
budżetowy (sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu). 
 
Przewodniczący RM - zapytał, czy radni mają pytania do przedstawionego sprawozdania. 

Nikt z radnych nie miał pytań. 
 
Ad. 10 
Marek Kusiakiewicz – Dyrektor GCKSiT w Radkowie - złożył sprawozdanie finansowe z 
działalności Gminnego Centrum Kultury, Sportu i Turystyki w Radkowie za poprzedni rok 
budżetowy (sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu). 
 
Przewodniczący RM - zapytał, czy radni mają pytania do przedstawionego sprawozdania. 

Nikt z radnych nie miał pytań. 
 
Ad. 11 
Przewodniczący RM - poprosił Burmistrza o złożenie sprawozdania międzysesyjnego. 
 
Burmistrz złożył sprawozdanie ze swoich prac za okres od 01 kwietnia 2021 r. do 30 kwietnia 
2021 r. (sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu). 
 
Przewodniczący RM zapytał, czy radni mają pytania do przedstawionego sprawozdania. 
Nikt z radnych nie miał pytań. 
 
Ad. 12 
DRUK NR 1 o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia zmiany studium uwarunkowań i 
kierunków zagospodarowania przestrzennego miasta i gminy Radków 

Przewodniczący RM – poinformował, że projekty uchwał podlegały szczegółowemu 
omówieniu na wspólnym posiedzeniu komisji RM w Radkowie w dniu 26 kwietnia 2021 r. 

Przewodniczący RM - poprosił stałe komisje RM o przedstawienie opinii w sprawie 

przedmiotowego projektu uchwały. 

Bogusz Drożdż - komisja rewizyjna pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 



Czesława Jarzyńska - komisja skarg, wniosków i petycji pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały. 

Piotr Trybus - komisja budżetu, planowania i mienia komunalnego pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały. 

Barbara Sobczyńska - komisja oświaty pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt 

uchwały. 

Janusz Gorczycki - komisja kultury, sportu i turystyki pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 

projekt uchwały. 

Krzysztof Przybycień - komisja zdrowia, spraw społecznych i porządku publicznego 

pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

Ryszard Markowicz - komisja spraw gospodarczych i rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały.   

Przewodniczący RM - zapytał czy ktoś z Pań i Panów radnych ma pytania odnośnie projektu 

uchwały DRUK NR 1. 

Nikt z radnych nie miał pytań. 

Przewodniczący RM - stwierdził kworum i zarządził głosowanie nad uchwałą. 

Przystąpiono do głosowania: 

Głosowało 15 radnych:   za - 15   przeciw - 0   wstrzymało się - 0. 

Wykaz imiennych głosowań stanowi załącznik do protokołu. 

Przewodniczący RM stwierdził, że w wyniku głosowania uchwała została przyjęta. 

DRUK NR 2 w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego dla obrębu Wambierzyce oraz Raszków 

Przewodniczący RM - poprosił stałe komisje RM o przedstawienie opinii w sprawie 

przedmiotowego projektu uchwały. 

Bogusz Drożdż - komisja rewizyjna pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

Czesława Jarzyńska - komisja skarg, wniosków i petycji pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały. 

Piotr Trybus - komisja budżetu, planowania i mienia komunalnego pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały. 

Barbara Sobczyńska - komisja oświaty pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt 

uchwały. 

Janusz Gorczycki - komisja kultury, sportu i turystyki pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 

projekt uchwały. 

Krzysztof Przybycień - komisja zdrowia, spraw społecznych i porządku publicznego 



pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

Ryszard Markowicz - komisja spraw gospodarczych i rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały.   

Przewodniczący RM - zapytał czy ktoś z Pań i Panów radnych ma pytania odnośnie projektu 

uchwały DRUK NR 2. 

Nikt z radnych nie miał pytań. 

Przewodniczący RM - stwierdził kworum i zarządził głosowanie nad uchwałą. 

Przystąpiono do głosowania: 

Głosowało 15 radnych:   za - 15   przeciw - 0  wstrzymało się - 0. 

Wykaz imiennych głosowań stanowi załącznik do protokołu. 

Przewodniczący RM stwierdził, że w wyniku głosowania uchwała została przyjęta. 

DRUK NR 3 w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne przekazanie na rzecz 
Gminnego Centrum Kultury, Sportu i Turystyki w Radkowie nieruchomości z 
gminnego zasobu nieruchomości 

Przewodniczący RM - poprosił stałe komisje RM o przedstawienie opinii w sprawie 

przedmiotowego projektu uchwały. 

Bogusz Drożdż - komisja rewizyjna pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

Czesława Jarzyńska - komisja skarg, wniosków i petycji pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały. 

Piotr Trybus - komisja budżetu, planowania i mienia komunalnego pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały. 

Barbara Sobczyńska - komisja oświaty pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt 

uchwały. 

Janusz Gorczycki - komisja kultury, sportu i turystyki pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 

projekt uchwały. 

Krzysztof Przybycień - komisja zdrowia, spraw społecznych i porządku publicznego 

pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

Ryszard Markowicz - komisja spraw gospodarczych i rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały.   

Przewodniczący RM - zapytał czy ktoś z Pań i Panów radnych ma pytania odnośnie projektu 

uchwały DRUK NR 3. 

Nikt z radnych nie miał pytań. 

Przewodniczący RM - stwierdził kworum i zarządził głosowanie nad uchwałą. 

Przystąpiono do głosowania: 



Głosowało 15 radnych:   za - 15   przeciw - 0   wstrzymało się - 0. 

Wykaz imiennych głosowań stanowi załącznik do protokołu. 

Przewodniczący RM stwierdził, że w wyniku głosowania uchwała została przyjęta. 

DRUK NR 4 w sprawie nadania nazwy ulicy 

Przewodniczący RM - poprosił stałe komisje RM o przedstawienie opinii w sprawie 

przedmiotowego projektu uchwały. 

Bogusz Drożdż - komisja rewizyjna pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

Czesława Jarzyńska - komisja skarg, wniosków i petycji pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały. 

Piotr Trybus - komisja budżetu, planowania i mienia komunalnego pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały. 

Barbara Sobczyńska - komisja oświaty pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt 

uchwały. 

Janusz Gorczycki - komisja kultury, sportu i turystyki pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 

projekt uchwały. 

Krzysztof Przybycień - komisja zdrowia, spraw społecznych i porządku publicznego 

pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

Ryszard Markowicz - komisja spraw gospodarczych i rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały.   

Przewodniczący RM - zapytał czy ktoś z Pań i Panów radnych ma pytania odnośnie projektu 

uchwały DRUK NR 4. 

Nikt z radnych nie miał pytań. 

Przewodniczący RM - stwierdził kworum i zarządził głosowanie nad uchwałą. 

Przystąpiono do głosowania: 

Głosowało 15 radnych:   za - 15   przeciw - 0   wstrzymało się - 0. 

Wykaz imiennych głosowań stanowi załącznik do protokołu. 

Przewodniczący RM stwierdził, że w wyniku głosowania uchwała została przyjęta. 

DRUK NR 5 w sprawie zasad wynajmowania lokali wchodzących w skład 
mieszkaniowego zasobu Gminy Radków 

Przewodniczący RM - poprosił stałe komisje RM o przedstawienie opinii w sprawie 

przedmiotowego projektu uchwały. 

Bogusz Drożdż - komisja rewizyjna pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

Czesława Jarzyńska - komisja skarg, wniosków i petycji pozytywnie zaopiniowała 



przedmiotowy projekt uchwały. 

Piotr Trybus - komisja budżetu, planowania i mienia komunalnego pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały. 

Barbara Sobczyńska - komisja oświaty pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt 

uchwały. 

Janusz Gorczycki - komisja kultury, sportu i turystyki pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 

projekt uchwały. 

Krzysztof Przybycień - komisja zdrowia, spraw społecznych i porządku publicznego 

pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

Ryszard Markowicz - komisja spraw gospodarczych i rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały.   

Przewodniczący RM - zapytał czy ktoś z Pań i Panów radnych ma pytania odnośnie projektu 

uchwały DRUK NR 5. 

Nikt z radnych nie miał pytań. 

Przewodniczący RM - stwierdził kworum i zarządził głosowanie nad uchwałą. 

Przystąpiono do głosowania: 

Głosowało 15 radnych:   za - 15   przeciw - 0   wstrzymało się - 0. 

Wykaz imiennych głosowań stanowi załącznik do protokołu. 

Przewodniczący RM stwierdził, że w wyniku głosowania uchwała została przyjęta. 

DRUK NR 6 w sprawie określenia wzoru wniosku o przyznanie dodatku 
mieszkaniowego oraz wzoru deklaracji o dochodach gospodarstwa domowego 

Przewodniczący RM - poprosił stałe komisje RM o przedstawienie opinii w sprawie 

przedmiotowego projektu uchwały. 

Bogusz Drożdż - komisja rewizyjna pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

Czesława Jarzyńska - komisja skarg, wniosków i petycji pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały. 

Piotr Trybus - komisja budżetu, planowania i mienia komunalnego pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały. 

Barbara Sobczyńska - komisja oświaty pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt 

uchwały. 

Janusz Gorczycki - komisja kultury, sportu i turystyki pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 

projekt uchwały. 

Krzysztof Przybycień - komisja zdrowia, spraw społecznych i porządku publicznego 

pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 



Ryszard Markowicz - komisja spraw gospodarczych i rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały.   

Przewodniczący RM - zapytał czy ktoś z Pań i Panów radnych ma pytania odnośnie projektu 

uchwały DRUK NR 6. 

Nikt z radnych nie miał pytań. 

Przewodniczący RM - stwierdził kworum i zarządził głosowanie nad uchwałą. 

Przystąpiono do głosowania: 

Głosowało 15 radnych:   za - 15   przeciw - 0   wstrzymało się - 0. 

Wykaz imiennych głosowań stanowi załącznik do protokołu. 

Przewodniczący RM stwierdził, że w wyniku głosowania uchwała została przyjęta. 

DRUK NR 7 w sprawie rozpatrzenia petycji z dnia 19 lutego 2021 roku 

Przewodniczący RM - poprosił stałe komisje RM o przedstawienie opinii w sprawie 

przedmiotowego projektu uchwały. 

Bogusz Drożdż - komisja rewizyjna pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.  

Czesława Jarzyńska - komisja skarg, wniosków i petycji pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały. 

Piotr Trybus - komisja budżetu, planowania i mienia komunalnego pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały. 

Barbara Sobczyńska - komisja oświaty pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt 

uchwały. 

Janusz Gorczycki - komisja kultury, sportu i turystyki pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 

projekt uchwały. 

Krzysztof Przybycień - komisja zdrowia, spraw społecznych i porządku publicznego 

pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

Ryszard Markowicz - komisja spraw gospodarczych i rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały.   

Przewodniczący RM - zapytał czy ktoś z Pań i Panów radnych ma pytania odnośnie projektu 

uchwały DRUK NR 7. 

Nikt z radnych nie miał pytań. 

Przewodniczący RM - stwierdził kworum i zarządził głosowanie nad uchwałą. 

Przystąpiono do głosowania: 

Głosowało 15 radnych:   za - 0   przeciw - 0   wstrzymało się - 0. 

Wykaz imiennych głosowań stanowi załącznik do protokołu. 



Przewodniczący RM stwierdził, że w wyniku głosowania uchwała została przyjęta. 

DRUK NR 8 w sprawie pozostawienia bez rozpatrzenia petycji złożonej przez panią 
Teresę Garland w sprawie poparcia Rządu Tymczasowej Rady Stanu Narodu 
Polskiego 

Przewodniczący RM - poprosił stałe komisje RM o przedstawienie opinii w sprawie 

przedmiotowego projektu uchwały. 

Bogusz Drożdż - komisja rewizyjna pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

Czesława Jarzyńska - komisja skarg, wniosków i petycji pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały. 

Piotr Trybus - komisja budżetu, planowania i mienia komunalnego pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały. 

Barbara Sobczyńska - komisja oświaty pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt 

uchwały. 

Janusz Gorczycki - komisja kultury, sportu i turystyki pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 

projekt uchwały. 

Krzysztof Przybycień - komisja zdrowia, spraw społecznych i porządku publicznego 

pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

Ryszard Markowicz - komisja spraw gospodarczych i rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały.   

Przewodniczący RM - zapytał czy ktoś z Pań i Panów radnych ma pytania odnośnie projektu 

uchwały DRUK NR 8. 

Nikt z radnych nie miał pytań. 

Przewodniczący RM - stwierdził kworum i zarządził głosowanie nad uchwałą. 

Przystąpiono do głosowania: 

Głosowało 15 radnych:   za - 15   przeciw - 0   wstrzymało się - 0. 

Wykaz imiennych głosowań stanowi załącznik do protokołu. 

Przewodniczący RM stwierdził, że w wyniku głosowania uchwała została przyjęta. 

DRUK NR 9 o zmianie uchwały w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Gminy Radków 

Przewodniczący RM - poprosił stałe komisje RM o przedstawienie opinii w sprawie 

przedmiotowego projektu uchwały. 

Bogusz Drożdż - komisja rewizyjna pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

Czesława Jarzyńska - komisja skarg, wniosków i petycji pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały. 



Piotr Trybus - komisja budżetu, planowania i mienia komunalnego pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały. 

Barbara Sobczyńska - komisja oświaty pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt 

uchwały. 

Janusz Gorczycki - komisja kultury, sportu i turystyki pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 

projekt uchwały. 

Krzysztof Przybycień - komisja zdrowia, spraw społecznych i porządku publicznego 

pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

Ryszard Markowicz - komisja spraw gospodarczych i rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały.   

Przewodniczący RM - zapytał czy ktoś z Pań i Panów radnych ma pytania odnośnie projektu 

uchwały DRUK NR 9. 

Nikt z radnych nie miał pytań. 

Przewodniczący RM - stwierdził kworum i zarządził głosowanie nad uchwałą. 

Przystąpiono do głosowania: 

Głosowało 15 radnych:   za - 15   przeciw - 0   wstrzymało się - 0. 

Wykaz imiennych głosowań stanowi załącznik do protokołu. 

Przewodniczący RM stwierdził, że w wyniku głosowania uchwała została przyjęta. 

DRUK NR 10 w sprawie zmian w budżecie Gminy Radków na 2021 rok 

Przewodniczący RM - poprosił stałe komisje RM o przedstawienie opinii w sprawie 

przedmiotowego projektu uchwały. 

Bogusz Drożdż - komisja rewizyjna pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

Czesława Jarzyńska - komisja skarg, wniosków i petycji pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały. 

Piotr Trybus - komisja budżetu, planowania i mienia komunalnego pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały. 

Barbara Sobczyńska - komisja oświaty pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt 

uchwały. 

Janusz Gorczycki - komisja kultury, sportu i turystyki pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 

projekt uchwały. 

Krzysztof Przybycień - komisja zdrowia, spraw społecznych i porządku publicznego 

pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

Ryszard Markowicz - komisja spraw gospodarczych i rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały.   



Przewodniczący RM - zapytał czy ktoś z Pań i Panów radnych ma pytania odnośnie projektu 

uchwały DRUK NR 10. 

Nikt z radnych nie miał pytań. 

Przewodniczący RM - stwierdził kworum i zarządził głosowanie nad uchwałą. 

Przystąpiono do głosowania: 

Głosowało 15 radnych:   za - 15   przeciw - 0   wstrzymało się - 0. 

Wykaz imiennych głosowań stanowi załącznik do protokołu. 

Przewodniczący RM stwierdził, że w wyniku głosowania uchwała została przyjęta. 

DRUK NR 11  w sprawie zasad i trybu udzielania dotacji celowej na zadania służące 
ochronie powietrza polegające na wymianie źródła ciepła na korzystniejsze z punktu 
widzenia kryterium sprawności energetycznej oraz kryterium ekologicznego 

Przewodniczący RM - zapytał czy ktoś z Pań i Panów radnych ma pytania odnośnie projektu 

uchwały DRUK NR 11. 

Nikt z radnych nie miał pytań. 

Przewodniczący RM - stwierdził kworum i zarządził głosowanie nad uchwałą. 

Przystąpiono do głosowania: 

Głosowało 15 radnych:   za - 15   przeciw - 0   wstrzymało się - 0. 

Wykaz imiennych głosowań stanowi załącznik do protokołu. 

Przewodniczący RM stwierdził, że w wyniku głosowania uchwała została przyjęta. 

DRUK NR 12 zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Miejsko- Gminnego 
Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na rok 2021 oraz 
Miejsko- Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii na rok 2021 

Przewodniczący RM - zapytał czy ktoś z Pań i Panów radnych ma pytania odnośnie projektu 

uchwały DRUK NR 12. 

Nikt z radnych nie miał pytań. 

Przewodniczący RM - stwierdził kworum i zarządził głosowanie nad uchwałą. 

Przystąpiono do głosowania: 

Głosowało 15 radnych:   za - 15   przeciw - 0   wstrzymało się - 0. 

Wykaz imiennych głosowań stanowi załącznik do protokołu. 

Przewodniczący RM stwierdził, że w wyniku głosowania uchwała została przyjęta. 

 

Ad. 13  



Przewodniczący RM – zapytał, czy ktoś chce zabrać głos w sprawach różnych. 
 
Burmistrz – prosił o głos celem przedstawienia założeń dot. przekazania w wieczyste 
użytkowanie działki na rzecz GOPR oraz omówił założenia i poprosił aby Rada Miejska w 
Radkowie w drodze głosowania wyraziła akceptację dla w/w działań, następnie Burmistrz 
przedstawił treść wniosku: 
„Rada Miejska w Radkowie wyraża akceptację do podjęcia przez Burmistrza Miasta i Gminy 

Radków działań mających na celu zawarcie umowy użytkowania wieczystego z Górskim 

Ochotniczym Pogotowiem Ratunkowym Grupa Wałbrzysko - Kłodzka dotyczącej działki nr 

47/2 AM-1 o powierzchni 0,65 ha położonej w Karłowie, na okres 99 lat, według ceny 

nieruchomości ustalonej na podstawie operatu szacunkowego (opłaty w najniższych prawnie 

dozwolonych wysokościach oraz z uwzględnieniem ewentualnych bonifikat), w celu budowy 

całorocznej stacji ratunkowej GOPR, z terminem zagospodarowania terenu w okresie 5 lat 

od dnia podpisania aktu notarialnego.”. 

 
Przewodniczący RM - zapytał czy ktoś z Pań i Panów radnych ma pytania do wniosku 
Burmistrza. 
 
Nikt z radnych nie miał pytań. 
 

Przewodniczący RM - stwierdził kworum i zarządził głosowanie nad wnioskiem. 

 

Przystąpiono do głosowania: 

Głosowało 15 radnych:  za - 15  przeciw - 0   wstrzymało się – 0. 

Wykaz imiennych głosowań stanowi załącznik do protokołu. 

Przewodniczący RM – zapytał, czy ktoś chce zabrać głos w sprawach różnych. 

B. Sobczyńska – powiedziała, że otrzymała informację o działaniu programu „Społeczna 

Inicjatywa Mieszkaniowa” polegającym na budowie tanich mieszkań na wynajem i gdyby 

gmina weszła w ten program, mogłaby otrzymać grant o wysokości 3 mln zł oraz zapytała, 

czy Burmistrz zna ten program. 

Burmistrz – odpowiedział, że program jest daleki od atrakcyjności. Czynsz w takich 

mieszkaniach wynosiłby w okolicach 17-18 zł/m2. Gmina zajmuje się takimi programami, 

obecnie w trakcie uzgodnień bardziej korzystnych z Bankiem Gospodarstwa Krajowego. 

Jeżeli powstanie rama dająca gwarancję, że realizacja takich mieszkań będzie możliwa, to 

Burmistrz zadeklarował, że przedstawi takie propozycje Radzie. Jest zlecona już koncepcja 

zagospodarowania terenu przy ul. Grunwaldzkiej, gdzie będzie mogło powstać kilkanaście 

takich mieszkań, ale udział Gminy we wspomnianym przez Radną programie jest 

nieopłacalny.  

 

Przewodniczący RM – zapytał, czy ktoś chce zabrać głos w sprawach różnych. 



Nikt nie zabrał głosu. 

Przewodniczący RM – oddał głos Panu Adrianowi Kownackiemu – Prezesowi Spółki ATW 

Development. 

A. Kownacki – przedstawił propozycje dotyczące wykupu ziemi w Ścinawce Dolnej w celu 

budowy budynków mieszkalnych oraz zachęcił do zadawania pytań na ten temat. 

Odbyła się dyskusja Radnych, Prezesa Spółki wraz z Burmistrzem, w której omówiono 
możliwości przekazania ziemi. W wyniku dyskusji ustalono, że Spółka przedstawi Radnym 
wizualizacje swoich zamierzeń, po zapoznaniu z którymi będą mogły się odbyć dalsze 
rozmowy w przedmiotowej sprawie.  
 
Ad. 14 
Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodniczący RM zamknął XL sesję Rady Miejskiej w 
Radkowie. 
 
 
 
Protokołowała:               Przewodniczący RM w Radkowie 
 
Justyna Ożóg                      Aleksander Mielniczuk 


